



Sitzschale „Lyra“

„Lyra“ seat pan

Oberflächen Surfaces



MBR
mittelbraun
regular brown



SCHW
schwarz
black



DBR
dunkelbraun
dark brown



DEK
Dekor, Buche hell
pattern, light beech wood

Weitere Dekore auf
Anfrage möglich.
More patterns
available on request.

Organische Formen
erinnern an Design-Klassiker
der 50er Jahre.

*Organic forms bring back
memories of design classics
of the 1950s.*

Sitzschale „Lyra“

Ein ergonomischer Klassiker, der als solitärer Blickfang eine ebenso gute Figur macht, wie als Systemmöbel. Unverwüstlich und „solid by nature“, wie alle soliwood-Produkte.

„Lyra“ seat pan

An ergonomic classic that makes as good an impression as a solitary attention-getter as in a group. Unbreakable and solid by nature, as are all soliwood products.

Modell Model	SITZFLÄCHE SEAT		LEHNE BACK	
	Breite (mm) Width (mms)	Tiefe (mm) Depth (mms)	Breite (mm) Width (mms)	Höhe (mm) Height (mms)
6402	400	390	410	380

soliwood, solid by nature ist ein Naturprodukt für das viele Schichten kunstharzgetränkter Holzurniere unter großer Hitze und extremem Druck in Form gepresst werden. Das recyclebare und schwer entflammable Material ist kratz- und stoßfest, hält stärksten mechanischen Belastungen bruchfest stand und ist beständig gegen Chemikalien, extreme Temperaturen, Verwitterungen und Zigarettenglut. Ideal für den Einsatz im öffentlichen Raum!

soliwood, solid by nature is a product of Nature in which many layers of resin-impregnated wood veneer are compressed at high temperatures and extreme pressure. The recyclable material is difficult to burn, is scratchproof and impact-resistant, withstands the highest mechanical loads without breaking and is resistant against chemicals, extreme temperatures, weather and cigarette ash. Ideal for use in public spaces!

Germany
abraxa business network GmbH & Co. KG
Am Schafberg 2a
D - 96489 Niederfüllbach

Romania
s.c. abraxa international s.r.l.
Str. Aurora Nr. 3
RO – 220 236 Drobeta Turnu Severin

Telefon: +49 (0) 9565 61 66 850
Telefax: +49 (0) 9565 61 66 851
E-Mail: info@abraxa.biz